
VEHMERSALMEN PITÄJÄRAATI  PÖYTÄKIRJA 

Aika: 20.3.2025 klo 16.15 

Paikka: Vehmersalmen Osuuspankin kerhotila 

Läsnä: Mauno Kumpulainen, puheenjohtaja 

Veera Ylöstalo, sihteeri 

Juha Miettinen 

Juha Torvinen 

Mika Hämäläinen 

Muut läsnäolijat 

Katja Miettinen 

 

ASIALISTA 

  

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.15  

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

  

3. Muistion tarkastajat 

Valittiin Mika Hämäläinen ja Juha Miettinen 

 

4. Talousluvut 

Maaliskuulta emme ole saaneet tilitietoja. 

 

Vuoden 2025 rahoituksesta myönnetyt: 

 

Kokous 1/2025 

 

2 500 € KOY Vehmersalmi ry, Raatihuoneen vuokra ja vakuus  

100 € MLL Vehmersalmi, keppihevos-askartelutarvikkeet 

3 000 € KOY Vehmersalmi ry, Vehmeriläinen-lehden tuotantokustannukset 

vuosi 2025 

 



Kokous 2/2025 

 

 Ei hakemuksia 

 

Kokous 3/2025 

 

2 100 € Konsertt /Vehmeri Tekee Hyvää Oy, Jaana Koistinen 

600 € Luistinten teroitoitin/Vehmersalmen koulun vanhempainyhdistys 

 

5. Yhteistyöpyynnöt 

  

Olemme saaneet yhteydenoton koskien Sataman grillikatoksen kuntoa. Sataman 

grillikatoksen betonirengasversio on tullut tiensä päähän. Betoni on murentunut ja se on 

muutenkin epäkäytännöllinen.  

 

Yhteydenotossa ehdotetaan, että sen tilalle rakennettaisiin/hankittaisiin kotakeittiö 

tyyppinen grilli. Esimerkiksi Muurikalla voisi olla kätevä ja kestävä malli.  

 

Keskustelu: Aiempien satama-alueen kiinteistöjen omistus-, hallinto- ja hoitovastuita 

koskevien selvitysten perusteella pystymme kertomaan, että Sataman 

grillikatoksen kunnossapito kuuluu Satamatoimiston piiriin. Olemme raatina 

yhteydessä Satamatoimistoon ja selvittelemme, miten kunnostuksen voisi 

suorittaa.  

 

Murtunut betonirengas aiheuttaa turvallisuusriskin terävine reunoineen ja 

aiheuttaa riskin tulen hallitsemattomalle leviämiselle. Sataman grillikatoksen 

välittömässä läheisyydessä on lapsiperheiden suosiota nauttiva uimaranta, 

esiintymislava ja kesäravintola. Grillikatos on myös keskeisesti näkyvällä 

paikalla Vehmersalmen vesireitin varrella, joten katosalue on myös Kuopion 

kannalta näkyvällä edustuspaikalla niin Vehmersalmen Satamaan 

rantautuvien silmissä, kuin ohi veneellä tai kävellen kulkien. Käänteisesti 

komea grilli on kaunis käyntikortti Kuopiossa veneellä liikkuvalle. 

 



Vehmersalmen Pitäjäraati ehdottaa, että katokseen muurattaisiin 

käyttötarkoitukseen kestävyydeltään, ominaisuuksiltaan ja ulkonäöltään 

sopiva grilli. Grillikatoksen kunnostuksessa olemme valmiita yhteistyöhön niin 

toteutuksessa kuin kunnossapidossa tulevina vuosina. 

 

 

Hakemus tullut 3.3.2025 

Haettava summa 500 € 

Hakija  Vehmersalmen Kalakerho/Toni Hélin 

Ajankohta  kevät 2025  

Hakemus Vehmerin kalakerho tuottaa erilaisia tapahtumia etenkin nuorille ja 

osallistuu aktiivisesti kylän tapahtumiin järjestäen ongintaa, 

laituripilkintää, koululaistapahtumia yms. 

Iso kiitos aiemmasta tuesta. Tänä vuonna on kaksi nuorten 

kalastusleiriä, jossa teltta pääsee tositoimiin. 

Avustuksella hankkisimme leiritarvikkeita, kalastustarvikkeita 

viehekursseille ja täydentäisimme nykyistä välineistöä, johon on 

vuosien varrella tullut vajausta. 

 

Päätös: Hyväksytään hakemuksen mukainen kulu 500 € leiri-

/kalastustarvikkeisiin. 

 

6. Pitäjäkokous 27.4. 

 

Pitäjäkokouksen kokouspaikkana on Vehmersalmen koulun ruokalatila. Mika huolehtii 

kahvitarjoilujen tilaamisesta, kahvitus alkaa klo 14.30. 

 

Nykyisestä hallituksesta on ilmaissut kiinnostustaan jatkaa toiminnassa, mikäli 

pitäjäkokous heidät valitsee: 

 

Juha-Pekka Miettinen 

Katja Miettinen 

Juha Torvinen 



Mika Hämäläinen 

Mauno Kumpulainen 

 

Pitäjäkokouksen markkinointi aloitetaan, kunhan Kuopion kaupunki toimittaa materiaalin. 

Pitäjäkokouksen puheenjohtajana toimii Tuula Savolainen ja sihteerinä Veera Ylöstalo. 

 

7. Itsenäisyys- ja veteraanipäivän seppeleet 

 

Sihteerin sähköpostiin on tullut kysely seppeleenlaskun kustannuksiin ja mahdolliseen 

asiaa koskevien ohjeiden päivittämistarpeeseen. Itsenäisyyspäivän seppeleistä 

keskusteltiin ja Sirpa Miettiseltä on saatu kattava kuvaus todellisesta tarpeesta. Veera 

vastaa kyselyyn ja välittää Sirpan terveiset Kansalaistoiminnan palveluihin. 

 

8. Muut kokouksessa esille tulleet asiat 

 

8.1. 4H kokkikerho 

 

4H -yhdistys on aikeissa pitää kokkikerhoa Vehmersalmen alueella. Kokkikerhon 

pitopaikka oli vielä avoinna. Keskustelimme mahdollisuudesta pitää kokkikerhoa 

Vehmersalmen koulun opetuskeittiötiloissa tai seurakuntatalon keittiötiloissa. 

Vehmersalmen Raatihuonettakin ehdotettiin, mutta keskustelussa todettiin, ettei 

keittiötilat ja välineet ole riittävät tällaiseen kerhotoimintaan. Koulun ja 

seurakuntatalon keittiötilojen käyttöä selvitetään. 

 

8.2. Toimintavakka-nuorisotyöprojekti 

 

Katarina Suviniitty Kuopion 4H-yhdistys Ry:stä lähestyi tiedottaen Toimintavakka-

hankkeesta seuraavasti: 

 

Kuopion 4H-yhdistyksellä on käynnistynyt Toimintavakka-hanke. Hankkeen 

tarkoituksena on luoda harrastusmahdollisuuksia Kuopion maaseutualueiden 16-

28-vuotiaille nuorille. Hankkeen mainostustyö on alkanut Karttulassa, Riistavedellä 

ja Vehmersalmella suoraan nuorille, mutta omat kohtaamiseni eivät välttämättä 

tavoita kaikkia harrastustoiminnasta kiinnostuvia nuoria.  



 

Tässäpä siis linkki hankkeeseen sekä ensimmäisille ilmoittautumislomakkeille, 

mikäli tiedätte asiasta mahdollisesti kiinnostuneita nuoria: 

 

https://kuopio.4h.fi/hankkeet/toimintavakka-hanke/ 

https://kuopio.4h.fi/nuorille/toimintavakka-hankkeen-harrastusryh/ 

 

 

9. Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.52 

 

https://kuopio.4h.fi/hankkeet/toimintavakka-hanke/
https://kuopio.4h.fi/nuorille/toimintavakka-hankkeen-harrastusryh/

